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Compto amb vosaltres 

D urant aquest estiu que tot just donem per acabat, el nostre 
municipi ha estat ple (com cada any) d’esdeveniments de tots 
tipus que han donat llum i color als nostres pobles. Des de les festes majors de 

quatre nuclis, fins a tot un seguit d’activitats culturals, esportives, comercials i festives 
organitzades per un bon grapat d’associacions i entitats . 

I crec que aquest aspecte és un dels elements que ens defineixen com a municipi: 
el dinamisme i la implicació de la gent en la vida de cadascun dels nuclis que con-
formen Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant. Gràcies a tots i totes per aquesta decidida 
aposta de treballar, plegats, per un municipi actiu i engrescador. 

Ara comencem un temps molt més tranquil en aquest sentit i és moment, per tant,  
d’encarar els reptes que tenim al davant amb un seguit de propostes i projectes que 
han de donar com a fruit un municipi millor per a tots. En el propers mesos tindrem 
notícies, per exemple, de la reforma del camp de futbol de Vandellòs, d’un nou parc 
infantil a Masriudoms o del trasllat de l’actual camp de futbol de l’Hospitalet de l’Infant 
a la Porrassa, així com de l’obertura de la reforma del casal de Masboquera. Aquesta 
tasca de construir un futur que ens permeti sentir-nos orgullosos de pertànyer a una 
mateixa col·lectivitat necessita del treball i de la col·laboració de tothom. Cadascú de 
nosaltres, des del lloc que ens correspon, hem d’empènyer per aconseguir aquest ob-
jectiu compartit. 

Gràcies i compto amb tots i totes vosaltres. 

Assumpció Castellví  
Alcaldessa de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant

“A la tardor,  
la foscor fa por”
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“La nostra prioritat és oferir un bon servei públic” 

Q uin és el projecte més important 
que ha dut a terme fins ara des de 
la Regidoria d’Igualtat? El Casalet, 

el servei de canguratge per a les famílies 
amb infants de 3 a 12 anys que hem posat 
en marxa enguany tant a l’Espai Jove de 
l’Hospitalet de l’Infant com al Casal de Joves 
de Vandellòs. Estem molt contents de poder 
oferir aquest servei a les famílies, perquè pu-
guin conciliar la seva vida laboral i personal 
i els infants puguin gaudir d’un temps lliure 
de qualitat, amb monitors especialitzats 
que els proposen tota mena d’activitats i de 
jocs. A Vandellòs, a més, al costat del Casal 
de Joves, hem habilitat un espai perquè les 
famílies amb nenes i nenes de 0 a 5 anys hi 
puguin passar la tarda. 

Quin balanç fa d’aquest servei fins al mo-
ment? Positiu, perquè aquest servei ha tingut 
molt bona acollida entre els pares i mares. El 
mateix ha passat amb el Casalet d’estiu, que 
hem ofert enguany per primera vegada. Al 
de l’Hospitalet hi han anat una quarantena 
d’infants durant els mesos de juliol i agost.  

La Regidoria de Joventut també ha posat 
en funcionament enguany un servei de 
suport psicològic gratuït per al jovent... Sí, 
creiem que és molt important aquest servei 
adreçat als joves d’entre 12 i 18 anys empa-
dronats al municipi, per detectar i atendre els 
problemes de salut mental d’aquest col·lec-
tiu; i de fet, volem incrementar-ne les hores 
d’atenció. Ara els usuaris i usuàries poden 
accedir a 10 sessions de teràpia psicològica 
gratuïta, ampliables si és necessari.  

Fins ara hi han passat ja 16 joves, la ma-
joria derivats des de l’institut, però també hi 
ha hagut famílies que ens han demanat el 
servei (per correu a joventut@vandellos-hos-
pitalet.cat o per Whatsapp al 626 604 605).  

Les activitats que heu organitzat als casals 
de joves també han tingut una bona acolli-
da, oi? Quan em vaig posar al capdavant de 
la Regidoria de Joventut, el Casal de Joves 
de Vandellòs estava pràcticament tancat; i a 
l’Espai Jove de l’Hospitalet era un lloc amb 
poca vida. Durant aquest temps, ha aug-
mentat el nombre d’usuaris a tots dos. Les 
activitats que vam programar a l’estiu van 
tenir molt bona acceptació (una quinzena de 
joves per dia) i m’agradaria posar en valor la 
bona feina que estan fent els monitoris i mo-
nitores, que és clau. 

Quines activitats juvenils teniu previstes 
per aquesta tardor? El divendres i dissab-
tes, de les 16 a les 21 h, tant a l’Hospitalet 
de l’Infant com a Vandellòs hi haurà tallers 
de manualitats, tecnològics, de cuina; torne-
jos... A més, tenim encara dues sortides pre-
vistes dins del programa Tok’l 2, que orga-
nitzem conjuntament amb l’Ajuntament de 
Mont-roig del Camp: una el 23 de novembre 
al parc d’aventures i tirolines Jungle Trek; i 
una altra el 14 de desembre a PortAventura.  

Ens pot avançar alguna novetat que es-
tigui preparant la Regidoria de Joventut? 
Aquest curs donarem uns premis als tre-
balls de recerca de 2n de Batxillerat: un pre-
mi per a la temàtica de Joventut; i un altre, 

per la temàtica d’igualtat. Els guardons se-
ran uns iPads.  

I la Regidoria d’Igualtat? Abans d’acabar 
l’any volem crear una Xarxa d’Establiments 
Punt Lila Irisats, una xarxa local d’establi-
ments i equipaments públics i privats, iden-
tificats amb distintius, per lluitar contra les 
violències masclistes i LGBTIfòbiques, que 
seran punts informatius i de referència per 
a la ciutadania en prevenció i sensibilització 
envers aquests tipus de violències, 

Quina relació té la Regidoria de Joventut 
amb les associacions de joves? Una rela-
ció molt fluida, de col·laboració i comunica-
ció. La de l’Hospitalet s’ha activat i com la 
de Vandellòs, té moltes ganes de treballar 
i participar en els actes que se celebren al 
municipi. El suport dels joves és fonamental 
i valorem positivament la seva empenta i les 
seves iniciatives. 

Quines són les seves prioritats com a re-
gidora de de Recursos Humans? La nostra 
prioritat és oferir un bon servei públic i enfor-
tir el diàleg amb el personal municipal. Les 
polítiques que es van dur a terme en l’ante-
rior mandat es van caracteritzar per l’immo-
bilisme, pel poc diàleg i nosaltres apostem 
per escoltar els treballadors i treballadores i 
mantenir-ne converses constants. Hem cre-
at una mesa general de negociació en què 
estan representats tots els sectors: l’Ajun-
tament, els patronats i les empreses muni-
cipals; i estem tirant endavant la relació de 
llocs de treball. 

Esmeralda Saladié
Regidora de Joventut, d’Igualtat  
i de Recursos Humans 

Aquesta llicenciada en Psicologia es va incorporar a 
l’equip de govern municipal el 28 d’agost de 2023. Des 
d’aleshores, compagina la seva tasca com a regidora 
al govern amb la seva feina com a professora i cap del 
departament d’Orientació de l’INS Berenguer d’Entença. 
Afirma que la seva formació acadèmica i els seus 17 
anys d’experiència en el món educatiu li són útils per als 
dos treballs.   

A la pàgina web de l’Ajuntament hi ha un  
apartat dedicat als regidors/es, amb informació de la 
biografia de cadascun d’ells/es i de la retribució que cobren. Entrevista 3
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Aquí podeu consultar la informació 
relativa als grups polítics municipals que 

hi ha penjada al web de l’Ajuntament:

Anem per feina! 

D es de la Regidora de Recursos Humans 
el treball que s’està duent a terme és in-
tens. D’ençà de l’entrada a govern ens 

vam posar a treballar per tal de canviar les po-
lítiques anteriors, caracteritzades per molt im-
mobilisme, manca de diàleg i desatenció a les 
problemàtiques individuals. 

En un important esforç de millora de 
l’organització, en el darrer any s’ha fet una 
trentena de convocatòries de selecció de 
personal, bona part de les quals han estat 
per promoció interna. Aquesta tasca organit-
zativa s’ha d’enfortir amb l’aprovació de la re-
lació de llocs de treball en la qual actualment 
s’està treballant i que dotarà a l’Ajuntament 
d’una estructuració actualitzada, clara i rigo-
rosa.  

Una altra línia important de treball és la mi-
llora de la relació amb els representants sindi-
cals del personal de tot l´Ajuntament, dels Pa-
tronats i empreses municipals amb un objectiu 
molt clar: crear una relació sòlida, amb una 
actitud positiva i constructiva, com no pot ser 
d'una altra manera, és per això que s’ha creat 
una mesa general de negociació, i a més, es 
mantenen converses obertes amb tots els sec-
tors del personal. 

La qualitat del servei públic i el benestar del 
personal municipal esdevenen els dos grans 
referents de la línia d’actuació d’aquest equip 
de govern, i és per això que estem oberts a 
atendre a tothom, escoltant-los i ajudant-los 
per tal d'adaptar-nos sempre que sigui possible 
a les seves necessitats. 

Polítiques properes i valentes!  

acciomunicipalvh@gmail.com 
  @acciomunicipalvh

 @acciomunicipalvh

Esmeralda 
Saladié

Realitat del romanent  
de tresoreria 

A les darreres sessions plenàries, la ciu-
tadania ha escoltat en repetides ocasi-
ons una crítica a la gestió econòmica 

del romanent de tresoreria de l'actual govern 
municipal. En primer lloc, és important saber 
què és el romanent de tresoreria. De manera 
simplificada, representa l'excedent o el dèficit 
financer que resta al final d'un exercici eco-
nòmic un cop tinguts en compte tots els in-
gressos i pagaments, tant efectuats com pen-
dents. A la sessió plenària del 16 de juny de 
2023 de constitució del nou consistori, l'acta 
d'arqueig indicava que el romanent de treso-
reria de l'Ajuntament era de 9.967.742,88 €. 
No obstant això, abans de la sessió plenària, 
l'anterior govern havia gastat 2.551.460,76 €, 
restant un romanent de tresoreria real de 
7.416.282,12 €. Al segon semestre de 2023, 
es va haver de modificar la despesa de la 
corporació amb un crèdit per un import 
d'1.995.314,07 €, per tal de fer front a les des-
peses dels departaments, principalment pel 
pagament de factures i serveis pendents, així 
com a partides pressupostàries insuficients 
i al manteniment de les instal·lacions muni-
cipals que han requerit nombroses actuaci-
ons per la manca d'inversió prèvia. En tancar 
l'exercici de l'any 2023 es va obtenir un roma-
nent de tresoreria de 7.763.661,21 €. Durant 
el primer semestre del 2024 s'han requerit 
3.282.405,69 € del romanent per eixugar des-
peses corrents, ampliar serveis i afrontar els 
projectes iniciats per l'actual equip de govern. 
Amb això el romanent de tresoreria actual és 
de 4.481.255,52 € i permet complir l'objectiu 
de l'equilibri pressupostari del 2024.  

mesmunicipi@gmail.com
  Més Municipi

 @mes_municipi

Ferran 
Conejo

Serveis més cars per  
als veïns i gratuïts  
per als visitants 

L 'acció de govern es coneix pels seus pro-
jectes –de moment inexistents- i, sobre-
tot, pels seus fets.  

La realitat és que en més d'un any, les prin-
cipals decisions de tipus econòmic que ha apli-
cat l'equip de govern han estat per perjudicar la 
vida quotidiana dels veïns i veïnes. Així, enguany 
s'ha incrementat la taxa de l'aigua, del servei de 
clavegueram i de les escombraries, s'han apujat 
els preus de l'àrea esportiva i, ara amb l'inici del 
nou curs acadèmic, també els preus de la Llar 
d'Infants i de l'Escola Municipal de Música. Tota 
una declaració d'intencions, pròpia d'un govern 
tradicional de dretes, castigar les famílies en els 
serveis essencials com l'educació o l'esport.  

Per si això fos poc, altres vies de finan-
çament per part de l'Ajuntament s'ha decidit 
suprimir-les. Aquest és el cas de la derogació 
de l'estacionament regulat (zona blava), que 
ha significat unes pèrdues de 207.000 €, fruit 
d'una decisió precipitada de derogar l'orde-
nança que ha perjudicat els veïns perquè ja 
no tenen prioritat d'aparcament. A més, amb 
aquesta decisió s'ha afavorit la congestió del 
trànsit en la zona central de l'Hospitalet amb 
els inconvenients que ha provocat en el co-
merç local i, especialment, en els residents de 
la zona. Tot perquè els no residents es puguin 
beneficiar de tots els serveis a cost zero.  

Per cert, la derogació de la taxa d'aparcament 
no ha tingut impacte en el turisme. Ans al contra-
ri, segons declaracions de l'alcaldessa, enguany 
s'ha produït una reducció dels turistes d'un 11%.  

Esperem que es tingui capacitat de reacció 
i de reflexionar de cara l'any vinent. 

pscvh@tinet.org
  @pscvandellos.hospitalet

 @PSCVH
 @psc_hospitalet.vandellos

María José 
Gómez

Opinió dels portaveus municipals
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Sense cultura la identitat 
d’un poble s’esbrava 

L a cultura és el factor primordial per pre-
servar la identitat, la cohesió social i el 
desenvolupament d'un poble. 

La cultura, entesa com el conjunt de tradici-
ons, valors, costums i formes d'expressió artís-
tica i patrimonial és el que dona sentit a la vida 
comunitària i enriqueix les experiències individu-
als dels seus habitants. Sens dubte, necessita 
actors dinàmics i compromesos per dur a ter-
me, preservar i difondre aquell llegat, com són 
les associacions, que posen en valor el nostre 
patrimoni, material, social i intel·lectual.  

Quan un poble defensa i protegeix la seva 
cultura, està custodiant les seves arrels, reconei-
xent la seva història i donant valor a la seva sin-
gularitat. Tot i preservant les seves tradicions, 
ha de tenir la capacitat d'adaptar-les als nous 
temps sense perdre la seva essència. Mantenir 
viva la cultura d'un poble és un acte de resistèn-
cia davant la uniformització que es promou.  

La promoció de la cultura local contribueix 
a enfortir el teixit social. És aquí on entra el tei-
xit associatiu que promou la participació de tot 
el veïnat que ho desitgi. 

Totes les manifestacions culturals, des de 
les festes populars a la recuperació patrimo-
nial, són elements que uneixen els veïns i re-
forcen el sentiment de pertinença. Aquestes 
manifestacions culturals ofereixen moments 
d'intercanvi i convivència, i permeten a les no-
ves generacions heretar i reinterpretar el llegat 
dels seus avantpassats. 

Resumint-ho, la cultura és el lligam que entre-
llaça el passat amb el futur. Sense cultura, la iden-
titat d'un poble s'esbrava; amb cultura, perdura. 

fic_cat@telefonica.net
  @fichospitalet

 @lafichospitalet

María Elidia 
López

Un govern que no escolta  
ni vol debatre 

B en a prop de casa tenim un perill cons-
tant, la carretera C44. Tot i la instal·lació 
de passos i diversos senyals, el trànsit 

de vehicles durant el pas dels anys ha com-
portat un risc seriós, tant per als vianants com 
també pel que fa a l'entrada/sortida en vehicle. 
L'entrada a l'Hospitalet de l'Infant, amb el pas 
soterrat de l’N340 i l'antiga via del tren també 
és difícil i comporta riscos, inseguretat i inun-
dacions en períodes de pluja.  

És obvi, per tant, que cal actuar per tal de 
pacificar el trànsit amb mesures de reorde-
nació i integració urbanística que prioritzin la 
seguretat. I això és una cosa que va més en-
llà de partits o colors polítics. És una cosa de 
municipi, de tots i totes, un projecte de futur. 
En aquest sentit, el nostre grup municipal va 
presentar al passat Ple de setembre una pro-
posta d'integració urbana i de pacificació del 
trànsit de la carretera C44 al seu pas pels nu-
clis de Vandellòs, Masboquera i Masriudoms, i 
a l'accés a l'Hospitalet de l'Infant. Una proposta 
amb un treball previ de base molt interessant 
i rigorós, feta per dos alumnes d'arquitectura 
de la URV, que hem posat mitjançant xerrades 
informatives a disposició de tothom. A la mo-
ció en qüestió, es demanava que l'Ajuntament 
signi un conveni específic amb el Servei Català 
de Trànsit per tal de redactar un treball tècnic 
de seguretat viària, i així posar fil a l'agulla al 
problema que ens ocupa i que és urgent. La 
resposta de l'equip de govern, com ja és habi-
tual, va ser que no. També, com ja és habitual, 
cap debat, cap pregunta, ni gens d'interès per 
arribar a un acord. 

  @cupvh
 @CupVH 
 @cupvh 

Sergi  
Saladié

Un Mercat Medieval diferent  

A ra que estem a les acaballes de la tem-
porada estival toca parlar del Mercat 
Medieval, que enguany ja compta amb 

la seva 28a edició. Com que és una activitat 
festiva plenament consolidada a casa nostra, 
enguany ha vingut carregada de novetats com 
són: canvis de les portalades, un nou espec-
tacle de foc, l’actuació dels abanderats, nou 
format del sopar i el Concurs d’Espurnes or-
ganitzat pel Ball de Diables de l’Hospitalet de 
l’Infant i fins i tot hem avançat la data a la pri-
mera setmana de setembre, tal com s’anava 
fent anteriorment i així aprofitem l’últim sospir 
de l’estiu. 

Vam iniciar l’estiu amb una activitat com 
l’HospiBeer i ara l’acabem amb el Mercat Me-
dieval. Com a valoració del Mercat Medieval, 
hem de dir que, tot i els auguris que pronostica-
ven mal temps, va ser tot un èxit de visitants i 
més d’una vintena de les parades participants 
eren locals. A més, per tal de disposar d’indica-
dors reals per saber si aquestes novetats han 
estat ben rebudes pels nostres participants, 
hem passat una enquesta de valoració un cop 
acabat el mercat. 

D’altra banda, ja hem adjudicat les obres 
del casal de Masboquera i en breu està previst 
que s’iniciïn. 

ppvandelloslhospitalet@gmail.com 
  @PP-Vandellòs l’Hospitalet de l’Infant

 @ppvandellos
 @ppvandellos 

Sílvia 
Pujol

@ajuntament_vh



D urant molts anys les inhumacions es van fer a terra i no fou fins 
a les acaballes del segle XIX quan es va començar la construc-
ció dels primers nínxols. El primer i únic grup d’aquests mirava 

a ponent, constava de set solars i cada solar estava bastit amb qua-
tre nínxols d’alçada. Aquest mòdul, segons document existent a l’arxiu 
municipal de Vandellòs, és anomenat com a “Fila Este – Centro” i està 
numerat amb els números 54, 55, 56, 57, 58, 59 i 60. Més endavant es 
va construir un nou nínxol a la cantonada de ponent.  

Durant el període inclòs des d’octubre de 1875, data del primer 
assentament al Registre Civil de Vandellòs, fins a desembre de 
1923, hi ha registrades 447 inhumacions, per la qual, i fent un càlcul 
el més aproximat possible, ens emmena a la conclusió que durant 
aquells 62 anys de vida l’antic cementiri va acollir uns 530 difunts, 
dels quals 490 van rebre sepultura a terra i la resta en nínxols. 

Atenent que el poble creixia i que per qüestions pràctiques ja no s’en-
terrava a terra, sinó en nínxols, l’any 1923 es decideix fer una ampliació 
del cementiri. D’aquesta ampliació en tenim poques dades ja que dema-
nada informació a l’Arxiu municipal se’ns contesta que no hi ha actes mu-
nicipals “ja que durant la guerra es va cremar molta documentació” (sic). 

La informació de la qual disposem sobre aquesta ampliació és la se-
güent: primerament i a través de fonts orals hem sabut que l’ampliació 
del cementiri comportà certa polèmica, no tant per la necessitat que te-
nia el poble d’aquella ampliació sinó per cap a on s’havia d’ampliar. Uns 
eren partidaris d’ampliar-lo cap a llevant i enrasar-lo amb el camí del ce-
mentiri, d’altres volien fer-lo gran cap a ponent fins arribar al barranc. A la 
fi l’ampliació es va fer en direcció nord-est, els terrenys van ser cedits 
pel Sr. Joan Baptista Castellví Marquès i les obres van ser assumides 
econòmicament per l’ajuntament de Vandellòs. Transcrivim una carta 
que el Rector de l’Hospitalet, Mossèn Francisco Abarcat, envia al Sr. Bisbe 
de Tortosa demanant-li que assisteixi a la benedicció del nou cementiri. 

Excmo. e Ilmo. Señor. 
Francisco Abarcat, Prbo. Cura de la parroquia de Hospitalet 

del Sr. Infante, obispado de Tortosa, provincia de Tarragona. 
A V.E.I. humildemente acude y atentamente expone: 
Que habiéndose procedido por el digno Ayuntamiento de 

Vandellos de la reparación y ensanchamiento del Cementerio 
de esta Parroquia a V.E.I. 

Suplica se digne asistir a la bendición del mismo, señalada 
para el día dos del próximo Febrero, o delegar para dicha ben-
dición a sacerdote del agrado de V.E.I. 

Gracia que el recurrente se promete alcanzar del paternal 
corazón de V.E.I. cuya vida guarde Dios muchos años para el 
bien de la diócesis. 

Hospitalet del Sr. Infante, veintinueve de Enero de mil no-
vecientos veinticuatro.

Excmo. e Ilmo. Señor.
Francisco Arbacat. Prbo. 
Excmo. e Ilmo. Sr. Obispo de Tortosa

Arxiu Diocesà de Tortosa

Un cop enllestida l’obra, el recinte presentava una nova fisonomia. 
De tenir 225 m² en passà a tenir 571,50 m². Continuava tenint plan-
ta rectangular, però les noves mides eren de 38,10 m d’amplada per 
15,00 m de fondo. L’altura dels murs de tancament continuava sent 
la mateixa, és a dir de 4 m. La façana principal que abans mirava 
al nord-est, en el nou recinte passava a estar enfrontada a llevant. 
L’antic mur nord-est de tancament que era on es trobava la porta d’ac-
cés va desaparèixer, quedant únicament d’aquella paret l’esquena del 
primer bloc de nínxols. 

Durant els 62 anys de vida, l’antic cementiri va 
acollir uns 530 difunts, dels quals 490 van rebre 
sepultura a terra i la resta en nínxols 

Quedava, doncs, el carner¹ amb una capacitat potencial de 190 
nínxols i amb prou espai per construir-ne algun més, si fos neces-
sari. La nova porta d’entrada, que era de ferro enreixada i decorada 
amb motius florals, tenia 2,70 m d’amplada, darrera d’ella s’accedia a 
tres esgraons que ens portaven al nivell del sòl. La resposta a aquest 
desnivell ve donada perquè durant uns 35 anys els enterraments es 
van fer a terra. La morfologia del nostre territori està plena de lloran-
ques o lliseres de pedra, fet que comportava anar sobreposant terra 
per enterrar els difunts, en comptes de picar pedra per afonar el nivell, 
i d’aquesta manera el nivell del sòl del cementiri va anar incrementant 
fins al punt que, quan es va fer la remodelació, el nou espai es va ha-
ver de reomplir per arribar al nivell de l’antic fossar i per això la rasant 
del fossar i la de l’exterior no eren les mateixes, cosa que ens obligava 
a pujar els tres esgraons per assolir la rasant del fossar. 

¹ Carner: cementiri. 

El cementiri de l’Hospitalet de l’Infant.  
Període 1861- 1924 (II) 
Pel Centre d’Estudis de l’Hospitalet de l’Infant (CELHI) 

Aquí podeu consultar els números de 
La Revista publicats des del 2010 fins a 

l’actualitat. Els números anteriors els trobareu, 
en format paper, a les biblioteques municipals: 

Recreació pictòrica del cementiri vell. Autor: CELHI 
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Associació KOLAM
 

E l 2014 la Raquel i en Víctor van fer un viatge per conèixer i recórrer 
tants països asiàtics com poguessin. Van aterrar a Nova Delhi, a l’Índia, 
i van visitar aquest país durant 3 mesos. L'Índia no deixa indiferent a 

ningú, a ells tampoc. «Sentíem que havien de fer alguna cosa per intentar 
millorar la vida de les persones», explica en Víctor. El març del 2015 van 
fundar Kolam amb la intenció de crear oportunitats per a les persones més 
necessitades.  

Aquesta ONG treballa tant a la zona rural com a la ciutat i desenvolupa pro-
jectes juntament amb personal que coneix de primera mà les necessitats de 
la comunitat. L’objectiu és garantir-hi els drets bàsics i millorar les condicions 
de vida de persones que es troben en situació de pobresa extrema. Ho fan amb 
diferents projectes com «Educació als slums», «Suport a les escoles locals» 
i un programa de beques per a joves amb recursos limitats.  

"Amb una aportació de només 5 euros podem  
cobrir les despeses relacionades amb la matrícula, 
llibres de text, uniforme i material escolar"

El projecte de la casa d'acollida ofereix una llar per a infants en circums-
tàncies de vulnerabilitat o sense família i cobreix les necessitats bàsiques 
com l'alimentació i l'allotjament, proporcionant suport emocional, educatiu 
i psicològic. En el projecte de radicació del treball infantil, la sensibilització 
i la feina de la treballadora social són fonamentals per als infants que no 
tenen temps per aprendre i desenvolupar la seva infància. També pretenen 
promoure la igualtat de gènere des de l’àmbit laboral perquè les dones pu-
guin complementar la seva jornada amb formació i tinguin totes les eines 
per poder ser autosuficients i reafirmar el seu paper a la societat. Així mateix 
Kolam fomenta l’agricultura, facilitant llavors i assessorant famílies de les al-
dees rurals perquè posin en marxa els seus propis cultius i aconsegueixin ser 
autosuficients. Més de 470 famílies s'han beneficiat d'aquest projecte des del 
seu origen.   

Presidenta: 
Míriam Agorreta 
Secretaria: Alba Isabel Corrales 
Tresorera: Patricia López 
Fundadors:  
Raquel Agorreta i Víctor López 
Correu electrònic:  
info@kolamindia.org 
Instagram: @ong_kolam  
Facebook: Kolam 

Pàgina web: 
 https://www.kolamindia.org/ 
Plataformes donatius:  
https://www.teaming.net/kolam  
https://www.teaming.net/plantan-
dosufuturo 
Adreça: Carrer Sant Josep, 15 de 
Vandellòs 
Data de fundació:  
30 de març de 2015 

Guacamole amb 
“totopos” artesans
Nom de l’establiment: Rosarito Café
Cuiner: Rushiedrick Rayshien Jhangor

Preparació del plat: 
En un plat cal posar un grapat de “totopos”, 
afegir-hi uns 150 g de guacamole i decorar-lo 
amb unes cullerades de salsa “pico de gallo”, 
salsa “chipotle” al gust i un bon polsim de 
coriandre. 

“Totopos”: nosaltres comprem “totopos” 
de blat de moro blau d'una taqueria artesa-
na, a casa podeu comprar tortilles de blat de 
moro del supermercat, tallar-les a triangles i 
fregir-les fins que estiguin daurades. 

Guacamole: afegir a un bol la carn d'un al-
vocat al punt, juntament amb mig tomàquet 
picat i mitja ceba picada, afegir-hi un grapat 
de coriandre, suc fresc de llima i sal al gust, 
i xafar l'alvocat amb una forquilla juntament 
amb els altres ingredients. 

“Pico de gallo”: picar mitja ceba i un tomà-
quet, ajuntar-ho en un recipient i afegir-hi una 
quantitat generosa de suc de llima acabat de 
fer, coriandre i sal al gust, barrejar els ingredi-
ents i guardar la barreja a part. 

Salsa “Chipotle”: sofregir en una olla 2 
cebes i unes pastanagues juntament amb 
100 g de pebrot chipotle en conserva. Un cop 
estigui tot ben cuit, cal triturar-ho amb la ba-
tedora, deixar-ho refredar i guardar-ho a ban-
da (la salsa es pot conservar a la nevera o al 
congelador per a una altra ocasió).  

INGREDIENTS 
PER A 4 
PERSONES:
•  un bon grapat de 

“totopos” artesans de 

blat de moro
• 1 alvocat
• 2 cebes
• un manoll de coriandre

• 2 tomàquets
• 2 llimes
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E l consistori ha adjudicat les obres d’adequació del Casal de 
Masboquera a l’empresa Obres i Serveis Curto SL, per un im-
port de 87.072,90 euros i un termini d’execució de 3 mesos. 

Segons és previst, aquestes obres començaran aquest mes d’oc-
tubre i serviran per adequar aquest edifici municipal, ubicat al car-
rer Nou 25, a les normatives vigents, per respectar els condicionants 
relatius a la protecció contraincendis, l’accessibilitat, els serveis, les 
instal·lacions, la cuina i les sortides de fum, etc. 

Aquests treballs són necessaris perquè es puguin desenvolu-
par els usos previstos en aquest edifici amb qualificació urbanística 
d’equipament associatiu-cultural, amb bar-restaurant i sala polivalent. 

Per poder tirar endavant aquest projecte, l’Ajuntament ha hagut 
de demanar un informe al Departament de Cultura de la Generalitat 
de Catalunya (d’acord amb el POUM, el nucli urbà de Masboquera en 
conjunt disposa de grau de protecció de Bé Cultural d’Interès Local); i 
alhora al Servei Territorial de Carreteres del Departament de Territori 
(el Casal es troba afectat per la línia d’Edificació Viària de la carretera 
C-44). 

Per finançar les obres, l’Ajuntament compta amb una subvenció 
de la Diputació de Tarragona de 85.000 euros, corresponent al Pla 
Impuls DIPTA 2024-2027. 

El consistori també ha rebut una subvenció del Departament de 
Cultura de la Generalitat de Catalunya de 5.929 €, que ha cobert 

el cost de la redacció del projecte. Aquesta subvenció era per a la 
redacció de projectes d’obra d’equipaments culturals de titularitat 
municipal. 

L’Ajuntament adequarà el Casal de Masboquera
Les obres ja estan adjudicades i és previst que comencin aquest mes d’octubre 

S’aprova provisionalment  
la modificació de les 
ordenances fiscals de l’IBI  
i de l’Impost sobre Vehicles 

E l passat 25 de setembre, el Ple de l’Ajuntament va aprovar 
provisionalment la modificació de l’Ordenança Fiscal nú-
mero 4 Reguladora de l’Impost sobre Vehicles de Tracció 

Mecànica, amb els vots a favor de Més Municipi, Acció Municipal, 
la FIC i el PP; l’abstenció del PSC i el vot en contra de la CUP.  

Aquesta modificació comporta l’adaptació de l’actual redac-
tat al model facilitat per BASE-Gestió d’Ingressos i la incorporació 
d’un nou article de bonificacions potestatives, en què s’estableix 
que es manté la bonificació del 50% als titulars dels vehicles 
híbrids i propulsats per GLP (gas) i del 75 % als titulars de vehi-
cles elèctrics; i s’elimina la bonificació del 100% dels vehicles 
que tinguin una antiguitat de més de 25 anys. 

El Ple també va aprovar provisionalment la modificació de 
l’Ordenança Fiscal número 2 Reguladora de l’Impost sobre els 
Béns Immobles de naturalesa urbana, rústica i de característi-
ques especials (IBI), amb els vots a favor de Més Municipi, Acció 
Municipal, la FIC i el PP; i els vots en contra del PSC i de la CUP. 

Com en el cas de l’ordenança anterior, la modificació consis-
teix en l’adaptació del redactat d’aquesta ordenança al model fa-

cilitat per BASE-Gestió d’Ingressos i inclou la incorporació d’un 
article que regula l’aplicació d’un recàrrec de la quota líquida 
de l’impost als immobles d’ús residencial que es trobin desocu-
pats amb caràcter permanent. Aquest recàrrec és previst que 
s’apliqui a partir del 2026. 

A la pàgina web municipal podeu consultar 
les notícies-resum dels acords més destacats 
adoptats en les darreres sessions plenàries:Actualitat8



E l passat 29 de setembre, l’Ajuntament va fer públic el resul-
tat del procés de participació ciutadana que va posar en mar-
xa per escollir el projecte de reordenació i transformació del 

camp de futbol de Vandellòs, durant l’acte d’Homenatge a la Vella 
pagesia, que es va celebrar en el marc de la Festa Major. L’escrutini va 
anar a càrrec de la pregonera d’enguany, Glòria Gil; i de dues treballa-
dores municipals. 

L’opció guanyadora ha estat la número 2, la que planteja l’enderroc 
dels actuals vestidors per generar un nou espai amb taules de jocs 
tradicionals per al desenvolupament cognitiu dels infants. Aquesta 
proposta va ser la més votada pels 140 veïns i veïnes que van pren-
dre part en la consulta, entre el 18 i el 25 de setembre. En aquesta 
votació que es va poder fer físicament a l’Ajuntament i a la biblioteca 
municipal de Vandellòs, recordem, podien participar els veïns i veïnes 
empadronats al poble, nascuts abans del 31 de desembre de 2008. 

Aquesta opció va aconseguir 88 vots, seguida de l’opció 3 (26 
vots) i de l’opció 1 (25 vots). Hi va haver un vot en blanc. Així doncs, 
l’opció 2 serà la que l’Ajuntament executarà, amb algunes modifi-
cacions, que van demanar els veïns i veïnes que van assistir a la 
presentació de les propostes el passat 17 de setembre, per millorar 
el projecte de reforma.  

En qualsevol cas, les tres propostes sotmeses a votació, elabo-
rades per l’estudi NAM ARQ per encàrrec de l’Ajuntament, es van 
fer amb la mateixa finalitat: transformar l’actual camp de futbol 
en un nou espai públic que inclogui una zona de jocs per infants, 
un circuit per bicicletes i una pista poliesportiva. Els objectius 
principals són:

 La connexió del carrer de la Font, el carrer de les Flors i el carrer 
Dedals mitjançant un passeig que millori la mobilitat i doni cohesió 
a l’entorn urbà.

 L’ús d’un únic material ceràmic per donar continuïtat i integració amb 
els materials existents de les escales i els arcs del carrer de la Font.

 L’aplicació de materials sostenibles per reduir l’impacte ambiental i 
garantir una construcció respectuosa amb el medi ambient.

 La incorporació de vegetació autòctona, adaptada al clima local, 
per fomentar la biodiversitat i minimitzar l’ús de recursos.
La idea és que aquest espai renovat no només proporcioni un 

entorn verd per al l’oci i el descans, sinó que també ofereixi una 
zona polivalent per a la pràctica d’activitats esportives diverses. 
Amb això, es pretén fomentar un ús més inclusiu i saludable de l’es-
pai públic, integrant la natura i l’esport dins del teixit urbà. 

Un projecte fruit dels Pressupostos Participatius de 2023 
A la darrera edició dels Pressupostos Participatius que va tirar enda-
vant l’Ajuntament, l’any 2023, una de les propostes guanyadores va 
ser “una zona esportiva i de pícnic al camp de futbol de Vandellòs”. 

Aquesta proposta, que va ser la més votada per la ciutadania, 
està pendent d’execució des d’aleshores. L’actual govern municipal 
va organitzar aquesta votació perquè els futurs usuaris i usuàries po-
guessin decidir com serà aquesta zona. 

Guanya l'opció 2 de reforma del camp de futbol
Aquesta proposta, que inclou l'enderroc dels actuals vestidors, va ser la més votada pels veïns i veïnes de Vandellòs

En aquest enllaç trobareu tota la informació relacionada 
amb el procés participatiu posat en marxa pel consistori 
per triar el projecte de transformació del camp de futbol Actualitat 9



E l Ple de l’Ajuntament ha aprovat de manera provisional la mo-
dificació de l’ordenança fiscal 19 reguladora de la taxa de 
recollida de deixalles, amb els vots a favor de Més Municipi, 

Acció Municipal, la FIC i el PP; i els vots en contra del PSC i de la CUP. 
Aquesta modificació suposa un increment del 20% en la part fixa 
de la taxa domèstica i l’establiment d’una quota variable lligada a 
les aportacions dels usuaris als sistema de recollida de residus: 
penalitza significativament el no ús del sistema i, progressivament, 
a mesura que l’usuari aporta més recollides al sistema, aquesta pe-
nalització disminueix, fins a desaparèixer per aquells ciutadans més 
implicats en el canvi del sistema.

El 93,25 % dels immobles del municipi  
pagaran la taxa domèstica

En el cas de la taxa comercial, s’aposta per mantenir els actu-
als epígrafs en funció de l’activitat i dimensions del comerç i per 
incrementar la part fixa entre el 25% i el 70%, tenint en compte la 
tipologia de l’establiment. La part variable es concreta en quatre 
trams, establint un augment percentual de la taxa fixa, del 25 % al 
0 % en funció de la participació dels establiments en el sistema de 
recollida. 

Per definir la nova proposta fiscal, l’equip de govern ha tingut en 
compte no només els aspectes legals que obliguen a modificar l’or-
denança sinó també l’Estudi tècnic i econòmic per al disseny d’or-
denances fiscals de pagament per participació al municipi de Van-
dellòs i l’Hospitalet de l’Infant, encarregat pel Consell Comarcal del 
Baix Camp i Secomsa, i elaborat per la consultoria ambiental Spora. 

Segons aquest estudi, l’any 2023, el dèficit final de la taxa de 
recollida de la brossa va ser de - 307.492,72 €, la qual cosa suposa 
un desequilibri del -25,62 %. Aquesta xifra s’hauria de cobrir amb la 
nova taxa de residus fixada en l’ordenança fiscal. 

Per disminuir aquesta desviació entre els ingressos i les despeses 
de la gestió de residus municipals, l’estudi proposa increments en la 
part fixa de la taxa d’escombraries i l’establiment de la part variable, 
tant per a la taxa domèstica com per la comercial, tenint en compte 
els dos sistemes existents al municipi per poder identificar i gesti-
onar la recollida de deixalles: el servei de recollida porta a porta a 
Vandellòs, Masboquera, Masriudoms, les urbanitzacions Vanessa 
Park i l’Infant, i el carrer Sant Roc de l’Hospitalet de l’Infant; i els 
contenidors amb identificació voluntària de la matèria orgànica i 
de la fracció envasos, per a la resta del municipi. Aquest sistema 
d’identificació, que s’acabarà d’implantar enguany, serà obligatori a 
partir de l’any 2025, quan s’haurà d’aplicar la nova taxa. 

El Ple de l’Ajuntament aprova 
inicialment un increment de la taxa 
d’escombraries per a l’any 2025 
El consistori ha modificat l’ordenança fiscal reguladora d’aquesta taxa per complir la 
Llei 7/2022 i incentivar el reciclatge dels residus 

Les modificacions de les ordenances fiscals de l’IBI, de l’Impost de Vehicles 
i de la taxa de recollida de deixalles estan en període d’informació pública. 

Fins al 15 de novembre, qui ho desitgi podrà presentar-hi al·legacions. Actualitat10



En aquest enllaç podeu veure el vídeo de la 
sessió plenària del 25 de setembre, que va 
gravar la Televisió de Vandellòs (TVV)

Quota fixa 2024 Proposta increment quota 
fixa 2025

Habitatges plurifamiliars  
i unifamiliars 136,95 € 164,34 €

Habitatges unifamiliars 
aïlats (xalets) 164,88 € 197,86 €

Habitatges amb recollida 
porta a porta

Proposta quota 
variable 2025 

0 aportacions anuals 60 € 

1 a 12 aportacions anuals  30 € 

13 a 26 aportacions 
anuals

 20 €

+ de 26 aportacions 
anuals

 0 €

Habitatges amb 
recollida amb 
contenidors amb 
identificació voluntària 

Proposta quota 
variable 2025 

0 aportacions anuals 
d’envasos 25 € 

0 aportacions anuals 
d’orgànica 35 € 

1 a 6 aportacions anuals 
d’envasos 12 € 

1 a 12 aportacions 
anuals d’orgànica 18 € 

7 a 12 aportacions 
anuals d’envasos 8 €

13 a 24 a portacions 
anuals d’orgànica 12 €

+ de 12 aportacions 
anuals d’envasos 0 €

+ de 24 aportacions 
anuals  d’orgànica 0 €

Què diu la Llei 7/2022?

L 'Ajuntament s’ha vist obligat a apujar la taxa de recollida 
de deixalles per complir amb la Llei 7/2022, de 8 d’abril, 
de residus i sòls contaminats per a una economia circular. 

Segons s’estableix en aquesta llei, “les entitats locals han d'es-
tablir, en el termini de tres anys a comptar de l'entrada en vigor 
d'aquesta Llei, una taxa o, si s'escau, una prestació patrimonial de 
caràcter públic no tributària, específica, diferenciada i no deficità-
ria, que permeti implantar sistemes de pagament per generació 
i que reflecteixi el cost real, directe o indirecte, de les operacions 
de recollida, transport i tractament dels residus, inclosos la vigi-
lància d'aquestes operacions i el manteniment i la vigilància poste-

rior al tancament dels abocadors, les campanyes de consciencia-
ció i comunicació, així com els ingressos derivats de l'aplicació de 
la responsabilitat ampliada del productor, de la venda de materials 
i d'energia.”.  

Aquesta llei es basa en el principi de “qui contamina, paga” 
i estableix els objectius percentuals que han d’assolir-se per a 
la millora de la recollida selectiva dels residus. En concret, es-
tableix que per al 2025 s'ha d'augmentar la preparació per a la 
reutilització i el reciclatge de residus municipals fins a un mínim 
del 55%”. Seguint aquest mateix criteri, s’estableix l’objectiu del 
60 % per al 2030 i, finalment, del 65 % per al 2035. 

Taxa domèstica

Actualitat 11



En aquest apartat del web municipal, podeu 
consultar les notícies que difon l’Ajuntament i 

mantenir-vos informats de l’actualitat local:

S’ha instal·lat un 
desfibril·lador a la  
Plaça Drs. Gil Vernet 

L ’Ajuntament ha instal·lat un desfibril·lador automàtic 
(DEA) a la intersecció de la Plaça Drs Gil Vernet i el car-
rer de la Font de Vandellòs. En aquest punt cèntric del 

poble i de fàcil accés, on se celebren la majoria dels actes de 
carrer, el consistori ha col·locat aquest aparell de reanima-
ció cardiovascular que porta una maleta intel·ligent amb un 
mòdul de comunicació amb trucada bidireccional al Sistema 
d’Emergències Mèdiques (112/061), monitorització de l’estat 
del desfibril·lador i sistema de geolocalització de l’equip. 

Treball conjunt amb 
L’Energètica per la  
transició energètica 

E l consistori i la societat mercantil Energies Renovables 
Públiques de Catalunya, S. A. U (“L’Energètica”), que 
està participada íntegrament per la Generalitat de Cata-

lunya, han signat un protocol d’intencions que té com a fina-
litat establir un marc general de col·laboració entre ambdu-
es parts per determinar, promoure i, si escau, fer actuacions 
dirigides a la transició energètica del municipi. 

Ambdues parts s’han compromès a celebrar reunions 
periòdiques;  i l’Ajuntament, a identificar terrenys municipals 
potencialment aptes per a la implantació d’instal·lacions de 
generació d’energia.  

Un nou pas de vianants a 
Vandellòs per creuar la C-44

La brigada municipal ha habilitat un nou pas de via-
nants a la travessera de la carretera C-44, entre el 
PK 9 i el PK 10, al seu pas per Vandellòs. Com que 

aquesta carretera és competència del Departament de Ter-
ritori de la Generalitat de Catalunya, l’Ajuntament va demanar 
permís al Serveis territorials de Carreteres de Tarragona per 
incorporar aquesta senyalització horitzontal, amb l’objectiu 
de millorar la seguretat viària en aquesta zona i la mobili-
tat de les persones que travessen la C-44 per aquest punt, 
per anar a l’àrea d’autocaravanes, al cementiri municipal i al 
local de l’Associació de Joves. 

Es regula l’ús social dels 
centres educatius de primària 

E n la sessió plenària del 25 de setembre va tenir lloc 
l’aprovació inicial del reglament d’ús social dels cen-
tres educatius de primària de titularitat municipal, 

amb els vots a favor de tots els grups polítics municipals. 
Aquest reglament regularà l’ús social dels espais d’aquest 
centres fora de l’horari escolar, per dur a terme activitats de 
caràcter educatiu, cultural, esportiu, de lleure i d’interès pú-
blic (aspectes com la disponibilitat horària, els usos perme-
sos, el procediment d’autorització i de sol·licitud, les normes 
d’ús dels espais, les obligacions i responsabilitats dels autorit-
zats i infraccions i sancions). 
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L a funció d’aquest nou equipament cultural és la preservació, 
l’estudi, l’accessibilitat i la difusió del patrimoni documen-
tal, en especial, el visual local, des del vessant arxivístic i 

artístic. Entre el material que s’hi pot consultar hi ha el fons fotogrà-
fic de Paco Andreu, que consta d’un total de gairebé 74.000 imatges 
captades durant el període 1961-1999. La majoria són de Vandellòs i 
l’Hospitalet de l’Infant, tot i que també n’hi ha de Riba-roja d’Ebre i Flix; 
i tenen un interès patrimonial, històric i etnològic, perquè retraten el 
veïnat, els indrets i les activitats del municipi.

El Centre de la Imatge F. Andreu és, a més, un punt de servei de 
l’arxiu municipal, igual que Ca la Torre, on la ciutadania pot anar a fer 
consultes o ingressos de documents; i un espai on es desenvolupa-
rà una programació cultural vinculada a la imatge i l’audiovisual, 
per exemple, tallers de fotografia i vídeo i exposicions.

Els beneficiaris d’aquests serveis seran els centres educatius 
del municipi, les associacions locals i el públic en general, amb 
especial atenció al públic jove.

La inauguració va anar a càrrec de l’alcaldessa, Assumpció Cas-
tellví; la regidora de Cultura, Elidia López; i Dolors Andreu, una de 
les tres filles del fotògraf i artista local Paco Andreu, que va morir el 
2016 als 83 anys.

El Centre de la Imatge F. Andreu està obert al públic els dimarts, 
dimecres i dijous, de les 17 a les 19 h.

Història del projecte
L’any 2022, la família de Paco Andreu va cedir a l’Ajuntament el fons 
fotogràfic. El consistori es va comprometre aleshores a custodiar i 
conservar les imatges, a obrir-les a la consulta pública i a identifi-
car-les i tractar-les; i també a digitalitzar-ne una part; i a dur a terme 

unes obres de reforma del local de l’antiga botiga i estudi fotogràfic 
de la Plaça Catalunya, per adaptar-lo als nous usos.

Al febrer de 2024 van començar les obres d’arranjament de la 
planta baixa i l’altell de l’edifici, que han permès destinar l’immoble a 
aquest centre de la imatge. 

El Centre de la Imatge F. Andreu obre portes
El dissabte 14 de setembre es va inaugurar aquest nou equipament cultural al local de l'antiga  
botiga i estudi fotogràfic de Paco Andreu, a la Plaça Catalunya número 9 de l'Hospitalet de l'Infant

Aquí podeu consultar la programació i el calendari del 
cicle d’espectacles teatrals “Què diu que fan” previst 
enguany, dedicat a la memòria històrica

Vandellòs i l’Hospitalet de 
l’Infant participa en el cicle 
d’espectacles teatrals  
“Què diu que fan?”

E l nostre municipi prendrà part en un cicle d’espectacles 
teatrals “Què diu que fan? Escenaris de la Catalunya 
Sud”, impulsat pel Departament de Cultura de la Ge-

neralitat de Catalunya amb la complicitat de la Diputació de 
Tarragona.

Enguany aquest cicle girarà al voltant de la memòria his-
tòrica amb una programació de 16 activitats en 15 municipis 
de la demarcació de Tarragona. Entre aquestes, hi ha l’espec-
tacle “36 poemes a partir del 36”, previst el 13 d’octubre al 
Teatre Auditori de l’Hospitalet de l’Infant.

La regidora de Cultura, Elidia López, va assistir a la presen-
tació d’aquest projecte, que es durà a terme gràcies a la col·la-
boració dels ajuntaments implicats.

El municipi serà una de les 
seus del FRAME Film Festival 

F RAME Film Festival és un festival de curtmetratges 
itinerant, on es presenten els millors curtmetratges del 
circuit nacional produïts durant els anys 2023 i 2024, 

les últimes novetats, grans obres i bones històries que es con-
ten en aquest format.

Vandellòs i l'Hospitalet de l'Infant és un dels 16 municipis 
de la província de Tarragona que rep aquest festival de curt-
metratges itinerant que vol fer arribar el curtmetratge al gran 
públic perquè sigui aquest qui decideixi els guanyadors en ca-
dascuna de les seus del Festival.

Al Teatre Auditori de l'Hospitalet de l'Infant s'emetran 
una vintena de curtmetratges que es repartiran en quatre 
sessions, dues el dissabte 23 i dues el diumenge 24 de no-
vembre, a les 18 h i a les 19.30 h. 

 Més detalls a https://framefestival.cat/ 

Cultura 13



E l passat 8 d’octubre es va inaugurar l’Aula Mentor de Vandellòs 
i l’Hospitalet de l’Infant, que està ubicada a la sala de treball 
en grup de la Biblioteca Infant Pere, a l’Hospitalet de l’Infant.

Aula Mentor és un projecte de la Subdirecció General d’Orienta-
ció i Aprenentatge al llarg de la Vida del Ministeri d’Educació, For-
mació Professional i Esports. Aquest projecte permet apropar la 
formació, en forma de cursos de professionalització, a les per-
sones adultes a través d’internet. Els cursos que s’ofereixen són 
actualitzats i ampliats en funció de les necessitats del mercat la-
boral, de manera que l’alumnat pot ampliar els seus coneixements i 
aplicar-los en la vida real.

El que diferencia el programa Mentor d’altres ofertes formatives 
a distància és la flexibilitat tant de les dates d’inici dels cursos com 
de la seva durada, ja que aquesta s’adapta al ritme de treball/apre-
nentatge de cada alumne. A més a més, la persona que administra 

l’aula pot resoldre els dubtes més immediats pel que fa al funciona-
ment de la plataforma i dels ordinadors, fet que dona a la formació 
digital un entorn més humà, que es veu reforçat pel fet de poder coin-
cidir a l’aula amb l’alumnat d’altres cursos Mentor.

L’Aula Mentor de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant està equi-
pada amb ordinadors amb connexió a Internet a disposició dels 
alumnes (prèvia reserva), de manera que no és necessari disposar 
d’equips informàtics particulars. A més dels equipaments informà-
tics, els usuaris/àries d’aquesta Aula compten amb un servei de 
tutoria.

En aquest espai s’ofereix un catàleg de cursos certificats pel Mi-
nisteri d'Educació, Formació Professional i Esports, pertanyents a 16 
famílies professionals.

L’horari d’obertura és de dilluns a divendres, de 10 a 13 h; i di-
lluns i dimarts, de 16 a 18:30 h. 

S’obre l’Aula Mentor a l'Hospitalet de l'Infant
Gràcies a un acord de col·laboració entre l’Ajuntament i el Ministeri d’Educació, Formació Professional i Esports

Per informar-se sobre els cursos disponibles a l’Aula Mentor i els 
preus; i per fer la inscripció, cal trucar al 674 60 97 85 o escriure 
a vandelloshospitaletinfant@aulamentor.es. També es pot acudir a 

l’Aula, els dilluns de 16 a 18 h; i els dijous i divendres de 10:30 a 12:30 h

La UEC no tindrà continuïtat  
el curs 2024-2025

L a Unitat d’Escolarització Compartida (UEC) és un servei 
d’atenció educativa complementària a l’alumnat dels cen-
tres de secundària dels municipis de Vandellòs i l’Hospi-

talet de l’Infant i Mont-roig del Camp que presenten problemes 
de comportament i conductes agressives, absentisme, rebuig 
escolar, trets d’inadaptació social i risc de marginació.

Des del curs 2003-2004, l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospita-
let de l’Infant ha dut a terme aquest servei al nostre municipi amb 
recursos propis, mitjançant un conveni de col·laboració amb el 
Departament d’Educació i Formació Professional de la Generalitat 
de Catalunya.

Atesa la disminució d’alumnat assignat des dels centres 
educatius a la UEC els darrers cursos, i d’acord amb la previsió 
d’usuaris facilitada per al curs 2024-2025, on no es preveuen 
incorporacions, el nombre d’alumnat està per sota del mínim 

que garanteix un funcionament adequat, fet que no ha permès 
la continuïtat del servei. 
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L a Regidoria de Turisme ha fet balanç de l’ocupació turística durant 
la temporada d’estiu a Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant. En concret, 
durant els mesos de juny, juliol i agost, als hotels, càmpings, allot-

jaments rurals i apartaments turístics. Cal tenir en compte que les dades 
dels habitatges d’ús turístic (actualment n’hi ha 520 repartits pels diferents 
nuclis de població del municipi), una modalitat a l’alça, no són d’abast pú-
blic, ja que són allotjaments gestionats per empreses i propietaris privats. 

Segons les dades facilitades pel sector de l’allotjament al departa-
ment, l’ocupació mitjana als establiments del municipi ha estat del 
78,60%, un percentatge lleugerament superior al de l’estiu de l’any 
passat, que va ser del 76,60%, “a diferència de la tendència global 
de la Costa Daurada”. 

Pel que fa als mesos, l’agost va ser el mes que va assolir un per-
centatge major d’ocupació, el 89,50 %. Al juny, es va registrar una ocu-
pació del 66,66 %; i al juliol, del 79,70 %. 

Per al sector de la restauració, aquesta temporada estival també 
ha estat satisfactòria. D’acord amb la informació subministrada pel 
sector de la restauració, , el mes de juny va ser molt bo, fet que va 
crear unes elevades expectatives pel juliol que finalment no es van 
acomplir. El negoci generat durant els caps de setmana de juliol va 
compensar la petita baixada de clients; i el més d’agost va ser el 
més fort.  

La restauració, a diferència del sector d’allotjament, compta 
amb un públic de proximitat i amb una alta fidelització, que com-
plementat amb l’agenda d’actes i esdeveniments que se celebren 
al municipi, generen un flux d’excursionistes (visitants que no per-
nocten a la destinació, però que deixen una petjada econòmica 
molt important). 

Consolidació de les dades d’ocupació 
turística aquest estiu   
La Regidoria de Turisme fa un balanç positiu de la temporada, tenint en compte les valoracions 
dels sectors de l’allotjament i de la restauració i l’alta participació en les activitats programades

Èxit de l’agenda d’actes estival

L ’oferta d’activitats organitzades per l’Ajuntament per l’estiu 
va tenir molta acceptació i va atreure molta gent. Desta-
quem aquí algunes propostes, organitzades per les regido-

ries de Cultura i Turisme: 
Un total de 1.100 persones van participar en les visites guia-

des al patrimoni: les visites, gimcanes i tasts de vins a l’Hospital 
del Coll de Balaguer, les visites al Molí de l’Oli de Vandellòs, les 
visites a l'Almadrava poble pescador, les visites a l'arquitectura i 
memòria del Poblat Hifrensa d'Antonio Bonet Castellana, les ex-
cursions al Coll de Balaguer, i la visita guiada amb barca per res-
seguir els fets històrics de l’Hospitalet des del mar i l'Hospitalet de 
l'Infant en blanc i negre. Cal destacar l’alta inscripció a les visites 
relacionades amb l’Hospital (un 53% del total d’inscrits al progra-
ma de visites guiades). 

Pel que fa als espectacles de carrer, van aplegar una mitjana 
de 240 persones; les sessions de cinema d’estrena a Ca la Torre, 
una mitjana de 60 persones; i les de Cinema sota els estels, una 
mitjana de 200 persones. El Festival Internacional de Guitarra va 
registrar 519 espectadors. També cal destacar la bona afluència 
de visitants (1.594) a les exposicions que hi va haver (“Records de 
postal”, “Spanish Moon” i la Mostra d’art i artesania). 

Les activitats ambientals (tallers, contacontes, exposicions i 
sortides guiades a la natura) també van tenir molt èxit i en la ma-
joria d’aquestes es van esgotar les places. 

Seguiu Turisme l’Hospitalet de l’Infant i la Vall de Llors a les xarxes socials:
@Turisme l’Hospitalet de l’Infant i la Vall de Llors 

@turisme_hospitalet @Mar_i_Muntanya @turismehospitaletinfant 
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INSTANT: Moments  
de reinvenció i de fotografia

L a Contxi Aragó porta més de 26 anys dedicats a la fotogra-
fia. Va començar a treballar a l’antiga botiga de fotografia 
RAIMON (avui és el Centre de la Imatge Francesc Andreu) i 

el juny d'aquest any va decidir fer un canvi a la seva vida, va passar 
de ser dependenta a propietària. "El món de l'autònom és molt di-
fícil", assegura la Contxi, però diu que amb el suport i la implicació 
de la seva família ha pogut tirar endavant el seu projecte.

"Les fotos són la nostra memòria, cada cop que veiem una 
foto ens genera un sentiment i ens transporta en el temps i en 
les emocions", ens comenta la nostra veïna.

La Contxi domina les tècniques que són necessàries per fer 
una bona fotografia, però sap que això no és suficient si no hi 
ha una bona comunicació amb els clients per entendre què volen 
realment. «En aquesta professió és fonamental la passió i la de-
dicació», ens comenta.

L’estudi fotogràfic INSTANT és un espai dissenyat per oferir un 
entorn agradable i còmode. Està ubicat a la Plaça Catalunya amb 
un molt bon accés i horaris de matí i tarda.

Entre els serveis que presta actualment al seu establiment hi 
ha la fotografia corporativa, books personals, imatges de produc-
te, orles escolars, reportatges de comunions i batejos, fotos de 
Nadal, etc. 

SECCIÓ EMPRENEDORS 

L ’empresa municipal de promoció econòmica, IDETSA, ha obert 
el període de matrícula a la nova oferta formativa per a l’ocu-
pació, l’emprenedoria i les empreses, corresponent al 2024 i 

2025. Es tracta d’una proposta inicial que inclou cursos amb titulació 
oficial, adreçats de manera prioritària a persones en situació d’atur; 
cursos de reciclatge de diferents sectors, per a treballadors i treba-
lladores en actiu; tallers per emprendre i ocupar-se, pensats perquè 
l’alumnat pugui preparar-se per gestionar el seu negoci o accedir al 
mercat de treball; i cursos per a empreses.

Les persones interessades a apuntar-se a aquestes accions for-
matives han d’adreçar-se a l’Oficina d’IDETSA, situada a l’Avinguda 
Via Augusta número 2 de l’Hospitalet de l’Infant (telèfon 977 820 820 
i correu electrònic borsatreball@idetsa.net). Per a més informació, es 
pot consultar el web www.idetsa.cat

Formació amb titulació oficial
Com a centre homologat de formació ocupacional, IDETSA ofereix 
cinc cursos amb certificat professional:

 el d’Operacions auxiliars de serveis administratius i generals
 el de Vigilància, seguretat privada i protecció a les persones
 el d’Atenció sociosanitària a persones dependents en institucions
 el d’Activitats de gestió administrativa
 el de Serveis de restaurant

IDETSA també ofereix quatre cursos amb titulació oficial dirigits 
exclusivament a les dones (d’iniciació a la informàtica i competèn-
cies bàsiques per a l’ocupació, formació bàsica en eines digitals 
d’ofimàtica i comunicació, telemàrqueting i disseny de comerços 
electrònics). 

Nova oferta formativa d’IDETSA
La matrícula als cursos i tallers que ofereix l’empresa municipal de promoció econòmica és oberta

Seguiu les xarxes socials d’IDETSA, per estar al dia dels 
serveis que ofereix a la ciutadania i a l’empresariat: 

@Idetsa  @idetsa_ @idetsaPromoció econòmica16



Novetats a la 28a edició del Mercat Medieval 
El sopar va tenir un nou format i es van estrenar la Nit d’Espurnes i l’espectacle dels Abanderats de Tortosa 

D el 6 al 8 de setembre, al voltant de l’emblemàtic Hospital del 
Coll de Balaguer, es va celebrar el Mercat Medieval de l’Hos-
pitalet de l’Infant. En aquesta 28a edició, al voltant de la Plaça 

Catalunya s’hi van instal·lar un centenar de parades, vint de les quals 
eren locals,  

Com a novetat, el divendres va programar-se per primera vegada la 
Nit d’Espurnes, a càrrec del Ball de Diables de l’Hospitalet de l’Infant. 

Dissabte va tenir lloc el tradicional sopar medieval a la Plaça 
Berenguer d’Entença, amb un nou format. Les més de 300 per-
sones que hi van assistir van rebre una cassoleta de fang com a 
obsequi i van poder gaudir d’un sorprenent espectacle de foc de 
Drakònia. A més, com cada any, hi va haver diverses cercaviles 
musicals i espectacles de carrer gratuïts, tallers i demostració 
d’oficis (de llauner, bufador de vidre, fuster, Forner, filadora i terris-
saire) per tota la ubicació del Mercat i un espai de jocs tradicio-
nals per a la canalla. 

I diumenge, a la Plaça Berenguer d’Entença, es va poder veure un 
nou espectacle dels Abanderats de Tortosa. 

Celebrada amb èxit la 
2a Mostra de Comerç

P er posar en valor l'ampli ventall d'establiments comercials 
del municipi i acostar la ciutadania a la diversitat de pro-
ductes i serveis disponibles, l'Associació de Comerços de 

l'Hospitalet de l'Infant i la Vall de Llors i la Regidoria de Comerç 
van organitzar la 2a Mostra de Comerç: el divendres 30 d’agost 
a la Plaça Drs. Gil Vernet de Vandellòs; i el dissabte 31 d’agost a 
l’avinguda Via Augusta de l’Hospitalet de l’Infant. 

De les 20 a les 24 h, ambdós llocs van acollir 15 parades, on 
es van oferir bons descomptes. A més de les ofertes comercials, 
els assistents van poder gaudir d’animació infantil i música. 

Prepareu-vos per viure la Casta 
Halloween el proper dijous 31 d’octubre, 
a l’Hospitalet de l’Infant i a Vandellòs! Comerç 17



El II Torneig de la Lliga 
Nacional de Força, al municipi

E l pavelló esportiu de l’Hospitalet de l’Infant va aco-
llir el Segon Torneig de la Lliga Nacional de Força 
2024, el passat 21 de setembre. En aquesta com-

petició hi van prendre part els vuit atletes de la Lliga, que 
es van haver d’enfrontar a cinc proves molt espectaculars. 
També es va oferir una exhibició femenina de força. L’entra-
da va ser gratuïta.  

Davant prop de 500 espectadors, l’atleta local Gianluca 
Ardenghi va guanyar aquest torneig, després d’aconseguir la 
victòria en tres de les cinc proves. L’actual campió d’Espanya, 
el deltebrenc Juan Ferrer, va quedar segon; i el canari Matthew 
Riddall, tercer. 

L’Hospitalet viu el 
Campionat de Catalunya 
Estàndard i Llatins

E l cap de setmana del 5 i 6 d’octubre es va disputar a 
l’Hospitalet de l’Infant el Campionat de Catalunya Ab-
solut Estàndard i Llatins, organitzat per la Federa-

ció Catalana de Ball Esportiu amb la col·laboració del CBE 
Wapachá i l’Ajuntament. 

Al pavelló municipal hi van competir uns 400 ballarins i 
ballarines de totes les categories i nivells, entre el Campionat 
de Catalunya de parelles, clubs i individual (“Solo”) i les com-
peticions associades (Copa Catalunya, Copa Federació, Open 
Juvenil i Copa Federació de Balls Caribenys.  

Per als veïns i veïnes empadronats al nostre municipi l’en-
trada va ser gratuïta. 

La inscripció a l’11 edició de la Vandekames és oberta! Us 
animem a apuntar-vos a aquest esdeveniment esportiu de 
muntanya que se celebrarà a Vandellòs el 17 de novembre:

L a Platja de la Punta del Riu de l’Hospitalet de l’Infant va ser 
l’escenari de la cinquena prova del Vichy Catalan Vòlei Tour – 
Campionat de Catalunya de Vòlei Platja. Les persones que hi 

van assistir a aquest esdeveniment va gaudir d’un gran nivell de joc, 
especialment durant les finals, on Xavi Pérez i Óscar Jiménez van 
proclamar-se campions de la categoria masculina; i Marta Montfort i 
Elisa Scocco, campiones de la categoria femenina. 

En aquesta prova del campionat (la cinquena d’un total de set) 
hi van participar 32 esportistes de la categoria sènior: 16 parelles 
masculines i 16 femenines. Els partits van tenir lloc el cap de setma-
na del 27 i 28 de juliol, de 9 a 20 h, aproximadament; i es van poder 
veure a través del canal Esport 3. El públic va poder gaudir d’aquest 
espectacle esportiu de manera gratuïta. 

La relació entre l’Ajuntament i la Federació Catalana de Voleibol 
fa més de 30 anys que dura, ja que Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant 
és el municipi que acull els campus i estades d’estiu de la Federació. 

L’Hospitalet de l'Infant s’estrena  
com a seu del Vichy Catalan Volèi Tour 
Els dies 27 i 28 de juliol, aquesta localitat va acollir la 5a prova del Campionat de Catalunya de Vòlei Platja 
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A la pàgina web de Ràdio l’Hospitalet de l’Infant 
podeu escoltar l’emissora en directe i també 
tots els espais emesos quan i on vulgueu.

Nous col·laboradors  
al magazín de la Ràdio

R àdio l’Hospitalet de l’Infant compta amb nous col·labo-
radors per al magazín matinal “El Quiosc”: 

La Shayla Núñez explica el significat de les expres-
sions més comunes del jovent dins de la secció "Paraules en 
moviment", tots els dilluns sobre les 11 h. 

La Lídia Soro, professora d'economia, ens encoratja a treu-
re el màxim profit als nostres diners dins de la secció "Econo-
mia de butxaca", cada quinze dies, els dimarts sobre les 11 h. 

I a la secció "Remenant l'arxiu", en Ferran Castellví ens 
descobreix documents, registres, correspondència i molts tre-
sors guardats a l'arxiu municipal, un dilluns al mes sobre les 
11 h. 

'Voltant amb la TVV', 
l'estrena d'aquesta tardor 

L a Televisió de Vandellòs ha incorporat un nou programa 
a la seva graella de programació: “Voltant amb la TVV”. 
Es tracta d'un espai copresentat per Miquel Botello i 

Jordi Vernet, que recull les opinions dels veïns i veïnes en di-
ferents enquestes relacionades amb l'ús de diverses paraules 
i dites en català o amb el coneixement d'espais del municipi o, 
fins i tot, amb cançons d'abans i ara.

 Aquest programa consta de sis capítols que s'emeten 
els divendres després de les edicions dels Informatius Casa 
Nostra i els podeu veure també a www.tvvandellos.cat 

Josep-Lluís Serrano
Recentment nomenat  
bisbe coadjutor d’Urgell

Aquest fill de Tivissa va ser ordenat diaca 
l’any 2021; i el 2002, prevere a la catedral 
de Santa Maria de Tortosa, rector de les 
parròquies de la Palma d'Ebre, la Bisbal 
de Falset i Margalef de Montsant. Del 2007 
al 2009 va ser rector de les parròquies del 
nostre municipi i professor al col·legi Mestral 
de l'Hospitalet de l'Infant. L'any 2012 va 
obtenir el doctorat en Teologia Dogmàtica, 
estant al servei diplomàtic de la Santa Seu, 
va ser enviat com a secretari de la nunciatura 
apostòlica de Moçambic, Nicaragua i Brasil. 
Des del 2019 fins al passat mes de juliol havia 
estat secretari en la secció pels assumptes 
generals de la Secretaria d'Estat. 

Quin és el primer pensament que va tenir en saber el seu nome-
nament eclesiàstic?
Confiança. En tota història d’amor és necessari tenir confian-

ça per poder establir vincles, relacions i construir fraternitat. I així és 
com visc aquest crida en aquest moment de la vida. Cal fiar-se de qui 
ens ha cridat, el Senyor. 

La seva vida canviarà molt a partir d’ara?
És cert que començo una nova etapa i evidentment comportarà un 
canvi exterior, o sigui, espai i temps. Nou lloc i noves coordenades, 
però la substància, el substrat és el mateix. Continua una història de 
confiança i d’amor i, en conseqüència, de seguiment, de fer camí.

Què dona més vertigen: la responsabilitat eclesiàstica o la diplo-
màtica?
Em plau recordar el que em va dir en la celebració el bisbe ordenant 
principal, Mons. Peña durant l’homilia: “Avui et converteixes en un 
successor dels apòstols, enviat a un doble servei: a l’Església d’Urgell 
i en el futur, al Principat d’Andorra, al cos eclesial i al social. Únic és el 
bé comú, únic és el servei”.

D’aquesta manera, és molt clar que la missió és única, servir. 
Aquest és el denominador comú. 

LES ENTREVISTES DE LA RÀDIO

Comunicació 19



POBLACIÓ
Dades actualitzades 01/10/2024
L’Hospitalet de l’Infant 5.916
Vandellòs 806
Masriudoms 117
Vanessa Park 169
Masboquera 129
L’Almadrava 53
Població disseminada 33
Total 7.223

DEMOGRAFIA
NAIXEMENTS:
Miquel Garcia Garcia, 25/04/2024
Mohammed Raid Kharmach Baakali, 
30/07/2024
Adam Abuyacub Fadil, 08/08/2024
Martí Rubio Cañado, 07/08/2024
Anouar Choudna el Moussaoui, 
21/08/2024
Bruno de Pouplana Planas, 
01/09/2024
Bruno Jiménez Domènech, 
10/09/2024

MATRIMONIS:
Carlos Moreno González i Paola Tejero 
Manzano, 08/09/2024

TELÈFONS D’INTERÈS
Ajuntament de Vandellòs 977 82 40 37 
Fax Ajuntament de Vandellòs 977 82 43 59 
Alberg Esportiu Àster  977 82 34 40 
BASE 977 82 34 59 
Biblioteca de l’Hospitalet 977 82 21 22 
Biblioteca de Vandellòs 977 82 45 12 
CAP de l’Hospitalet  977 82 03 36 
Casa de la Vila de l’Hospitalet  977 82 33 13 
Fax Casa de la Vila  977 82 39 00 
Casal d’avis de l’Hospitalet 977 82 31 21
Casal d’avis de Vandellòs 977 82 43 64 
Casal de Masriudoms 977 82 44 10 
Casals de Joves 977 56 90 26 

Centre de dia de l’Hospitalet 977 82 30 76
Centre de dia de Vandellòs 977 82 41 16 
Comaigua (Avaries) 900 10 03 42 
Correus 977 82 20 26
Emergències 112 
Endesa (Avaries) 800 760 706 
Escola de Música (l’Hospitalet) 977 82 37 14 
Escola Mestral (l’Hospitalet) 977 82 31 90 
Escola Valdelors (Vandellòs) 977 82 40 14 
Farmàcia Alba Garcia 977 82 42 25
Farmàcia Aragonès 977 82 30 59 
Idetsa Fibra  877 911 450 
MIDIT (Mancomunitat)  977 56 90 30

Oficina d’IDETSA 977 82 08 20
INS Berenguer d’Entença 977 82 04 27
Jutjat de Pau 977 56 90 33 
Llar d’Infants Sol i Vent (l’Hospitalet) 977 82 04 61
Llar d’Infants Patufets (Vandellòs) 977 82 40 03 
Oficina de Turisme 977 82 33 28 
Piscina coberta. Àrea d’Esports 977 82 05 23 
Policia Local 092 / 609 30 89 45 
Port Esportiu (Club Nàutic) 977 82 30 04 
Ràdio l’Hospitalet 977 82 00 14
Serveis Socials 977 56 90 38 
Tanatori municipal 977 36 02 81 
Televisió de Vandellòs 977 82 43 60 

Al web municipal podeu consultar els horaris de l’autobús 
municipal, de les línies d'autobús entre l'Hospitalet de l'Infant 
i Reus o Tarragona, de la línia de tren R16 i del servei Avant

DEFUNCIONS:
Carmen Bargalló Vidal, 04/07/2024
Juan Canet Garcia, 18/09/2024
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36a Trobada gegantera. Foto: Judit Brú 

16a Cursa popular de l’Hospitalet de l’Infant. Foto: Montse Nomen 

Holi Beach Festival 2024. Foto: Marta Hernández 

Homenatge als avis i àvies del poble. Foto: Teo Castillo 

Encierro hospitalenc. Foto: Jordi Vernet 

Diada castellera a la Plaça Catalunya. Foto: Tere Romanos 

El pregoner d’enguany, Jordi Jiménez, durant el seu parlament.  Foto: Adri Roldan

Processó de la festivitat de la Verge del Carme. Foto: Judit Brú 

Al compte oficial d’Instagram de l’Ajuntament compartim 
fotografies dels actes més destacats que se celebren al 
municipi. Si encara no el seguiu, us animem a fer-ho!: 

FESTA MAJOR DE L’HOSPITALET DE L’INFANT

ALTRES ACTES DESTACATS
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Acte institucional a Vandellòs. Foto: Beatriz Higueras

Concert Los40 Summer Live a l’Hospitalet de l’Infant.  
Foto: Marta Hernández

Acte institucional a Masriudoms. Foto: Beatriz Higueras

Acte institucional a l’Hospitalet de l’Infant. Foto: Beatriz Higueras

Cercavila per la Festa Major de Masriudoms. Foto: Judith Beltran

Sardina popular per la Festa Major de l’Almadrava. Foto: Juan Garcia

Paella popular a Masriudoms per commemorar la inauguració del pou 

d’aigua potable. Foto: Rocío Morcuende

Acte institucional a Masboquera. Foto: Beatriz Higueras

Per rebre notificacions al mòbil dels avisos de l’Ajuntament 
i dels actes programats al municipi, descarregueu-vos l’app 

Línea Verde, útil per comunicar incidències a la via pública.

www.liniaverdavandellos-hospitalet.cat

VANDELLÒS I L'HOSPITALET
DE L'INFANT

Enviar

Enviar

GRATUÏTA
DESCARREGA L’APP

NOU
HORARI DE
BIBLIOTECA

HI HA UN
BANC TRENCAT

AL PARC

EL FANAL
TE LA LLUM

FOSA!

MILLORA
LA TEVA LOCALITAT
I MANTÉN-TE INFORMAT
COL·LABORA VIA APP

DIADA DE CATALUNYA

ALTRES ACTES DESTACATS
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Celebració del 10è aniversari dels Capgrossos a la plaça Drs. Gil Vernet. Foto: Sílvia Roman

Participants del viatge a Granada del programa Tok’l 2.  
Foto: Cristina Lopera

Les protagonistes de l’acte del pregó, que va anar a càrrec de Glòria Gil. 
Foto: Beatriz Higueras

Gimcana «Asclats de Festa» al camp de futbol. Foto: Jordi Vernet

Homenatge a la Vella Pagesia amb demostració de balls de saló.  

Foto: CCERV

XXVII Clotxada popular a la plaça Drs. Gil Vernet. Foto: Olga Morales

Festa del centenari del Club de Futbol Vandellòs. Foto: TVV

Audició i ballada de sardanes amb la cobla Reus Jove. Foto: Miquel Botello

A la pàgina web de l’Ajuntament podeu consultar sempre 
l’agenda d’actes previstos a Vandellòs i l’Hospitalet 
de l’Infant i altres informacions d’interès.

FESTA MAJOR DE VANDELLÒS

ALTRES ACTES DESTACATS
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